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PROTOKOLL  

Kringkollen Garasjelag 
 
Den 13. juni 2018 kl. 18.30-20.00 ble det avholdt årsmøte i Kringkollen Garasjelag. 
Møtet fant sted på Ulsrud Videregående skole. 
 
Åpning 
På grunnlag av innkalling som ble sendt ut 28.05.2018 ble årsmøte for 2018 i Kringkollen Garasjelag 
åpnet. Av Tilstede var 23 stemmeberettigede hvorav 1 ved fullmakt. 
 
Saker til behandling  
Til behandling forelå: 

1. Godkjenning av innkalling og dagsorden 
Fremlagt innkalling og dagsorden ble godkjent. 

2. Valg av møteleder, referent og 2 medlemmer til å underskrive protokollen 
Dag Kjenstad ble valgt til møteleder. Ståle Riegels ble valgt til protokollfører. 
Marius Malaia og Øistein Klemp ble valgt til å undertegne protokollen sammen med møteleder. 

3. Årsberetning 2017 
Fremlagt årsberetning ble godkjent. 

4. Årsregnskap 2018 
Fremlagt årsregnskap ble godkjent. 

5. Budsjett 2018 
Fremlagt budsjett med følgende justeringer ble godkjent: 
Ny post «styret til fri disposisjon» kr. 10 000 
Post «Løpende vedlikehold» kr. 100 000 

6. Valg av styreleder, styremedlemmer og varamedlem 
Valgkomitéens innstilling ble lest opp. Styreleder, to styremedlemmer og varamedlem ble stemt 
ved akklamasjon: Dag Kjenstad som styreleder for 2 år, Ståle Riegels og Marius Malaia som 
styremedlem for 2 år og Inge Hasund som varamedlem for 1 år. 

7. Valg av valgkomité 
Øistein Klemp fortsetter og Espen Andersen er nytt medlem. Dette ble stemt ved akklamasjon. 

8. Fastsettelse av eventuell godtgjøring til Styret 
Godtgjørelse til styret basert på budsjett for 2017 ble godkjent. 

9. Andre saker 

a. Oppgradering av elektrisk anlegg 

Basert på mottatte spørreskjema er det 30 som er positive til at oppgraderingen av det 

elektriske anlegget tilrettelegges elbillading og 2 som ikke ønsker en slik tilrettelegging. 

Styret fortsetter derfor arbeidet med spesifikasjon og innhenting av tilbud. I tillegg vil en egen 

prosjektgruppe bestående av Marius Malaia, Hjalmar Hanssen og Inge Hasund søke 

alternative løsninger og holde styret løpende underrettet. 

b. Bruk av den sørligste delen av anlegget 

Basert på mottatte spørreskjema er det 29 som er positive til at den sørligste delen av vår 

eiendom midlertidig skal kunne benyttes til oppstillingsplass til biltilhengere og 2 som ikke 

ønsker dette. Årsmøtet stemte enstemmig for en slik anvendelse forutsatt en leiekostnad på 

kr. 500 pr. år. 

 

Flere saker forelå ikke til behandling og årsmøtet ble deretter hevet. 
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